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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

Θέμα: Δυνατότητα ένταξης της συμβατικής εκτροφής πουλερικών για παραγωγή κρέατος στον νέο 
αναπτυξιακό Νόμο και αναμόρφωσης του ενισχυόμενου κόστους των επενδυτικών σχεδίων 

 

Σε προηγούμενη Ερώτησή μου (αρ. πρωτ. 687/2022) με θέμα την ένταξη της συμβατικής εκτροφής 
πουλερικών για παραγωγή κρέατος (πτηνά πάχυνσης) στο Καθεστώτος Ενισχύσεων της ΥΑ 94084/2022 
«Αγροδιατροφή - Πρωτογενής Παραγωγή και Μεταποίηση Γεωργικών Προϊόντων - Αλιεία - 
Υδατοκαλλιέργεια» του Ν. 4887/2022, ο Γενικός Γραμματέας Επενδύσεων απάντησε, μεταξύ άλλων, ότι: 
«…το Υπουργείο Ανάπτυξης και Επενδύσεων εξετάζει και αξιολογεί με ιδιαίτερη προσοχή τις παρατηρήσεις 
και τα σχόλια που υποβάλλονται μέσω των θεσμικών μορφών υποβολής προτάσεων, …». 

Καθώς: 

- το Υπουργείο Ανάπτυξης δίνει ιδιαίτερη βαρύτητα στις επενδύσεις και έχει επιδείξει πολύ σημαντικό 
έργο στην ενίσχυση της επιχειρηματικότητας την τελευταία τριετία, 

- η επανένταξη των πτηνοτροφείων πάχυνσης στα κίνητρα του αναπτυξιακού Ν.4887/2022 αποτελεί 
σημαντικό θέμα για την πτηνοτροφία στη Ήπειρο, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεται το Υπουργείο να επανεξετάσει την ένταξη ίδρυσης νέων συμβατικών εκτροφών πουλερικών 
για παραγωγή κρέατος σε επόμενη προκήρυξη του νέου Αναπτυξιακού Νόμου; 

2. Προτίθεται το Υπουργείο να επανεξετάσει την αναμόρφωση του ενισχυόμενου κόστους των 
επενδυτικών σχεδίων, που έχουν ενταχθεί στον προηγούμενο αναπτυξιακό νόμο (Ν. 4399/2016), λόγω 
των σημαντικών αυξήσεων των υλικών το τελευταίο διάστημα; Επισημαίνεται ότι σχετική δυνατότητα 
υπήρχε κατά το παρελθόν αλλά καταργήθηκε με τον Ν. 4013/2011. 
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